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Harka Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

14/2016. szám.  

 

Készült a Harka Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2016. június 13-án 16.00 

órakor tartott nyilvános ülésén.  

 

Jelen vannak:  Szabó Károly    polgármester 

Vecsey Ottóné   alpolgármester 

Holyevác László   képviselő 

   Kovács Sándorné  képviselő   

   Molnár Csabáné   képviselő 

   Somos Kálmán  képviselő    

   Spaller Erika   képviselő    

Lutter Tamás    aljegyző 

Szabóné Molnár Judit  jkv.  

    

Szabó Károly polgármester polgármester: Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, 

mert a megválasztott 7 képviselőből 6 fő jelen van.  Spaller Erika valószínűleg fog érkezni, 

nem jelezte, hogy késni fog.  

 

Polgármesteri meghívás alapján részt vett az ülésen:  

   Haris-Payer Ilona Gertrud    HNNÖ elnöke 

   Némethiné Oláh Etelka  óvodavezető 

   Szabó György   Győr Egyházmegyei Karitász  

   Szabó Györgyné  „ 

   Dobos Tiborné  helyi Karitász csoport vezetője 

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom Holyevác László képviselőt.  

  

Aki egyetért, azzal, hogy Holyevác László képviselő legyen a jegyzőkönyv hitelesítő, kérem, 

kézfeltartással szavazzon. 

 

Megállapítom, hogy a képviselő-testület Holyevác László képviselőt jegyzőkönyv 

hitelesítőnek 6 igen szavazattal, e g y h a n g ú l a g elfogadta.  

    

A képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. Beszámoló a Kerekerdő Óvoda munkájáról.  

Előadó: Szabó Károly polgármester 

2. A harkai Karitász csoport kérelme. 

Előadó: Szabó Károly polgármester 

3. A győri Egyházmegyei Karitász kérelme.  

Előadó: Szabó Károly polgármester 

4. Javaslat pályázat benyújtására önkormányzati étkeztetési fejlesztések 

támogatására.  

Előadó: Szabó Károly polgármester 

5. Javaslat közbeszerzési eljárást megindító felhívás elfogadására.  

Előadó: Szabó Károly polgármester 

6. Közbeszerzési eljárásra meghívandó vállalkozások kiválasztása.  

Előadó: Szabó Károly polgármester 

7. Tájékoztató a XXVI. Harkai napokról 
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Előadó: Szabó Károly polgármester 

8. Képviselő-testületi döntést, jóváhagyást igénylő ügyek.  

Előadó: Szabó Károly polgármester 

9. Egyéb ügyek. 

Előadó: Szabó Károly polgármester 

      

Szabó Károly polgármester: Ha nincs más javaslat, kérem az ismertetett napirendi pontok 

elfogadását.  

A Harka Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

6 igen szavazattal, e g y h a n g ú l a g az alábbi 

határozatot hozza:  

 

80/2016(VI.13.) h a t á r o z a t :  

 

A Harka Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

elfogadja a napirendi pontokat a tervezet és az 

előterjesztés szerint. 

 

1. napirendi pont: 

Beszámoló a Kerekerdő Óvoda munkájáról. (Csatolva 1. sz. melléklet) 

 

Szabó Károly polgármester: Köszöntöm Némethiné Oláh Etelka óvodavezetőt, akinek át is 

adnám a szót, ha van kiegészítése az anyaggal kapcsolatban.   

Némethiné Oláh Etelka óvodavezető: Igyekeztem mindent leírni, szeretném megköszönni a 

pedagógus napi jutalmakat a képviselő-testületnek, és az önkormányzatnak. Tavaly 

megértettétek a problémánkat és pályáztatok az óvodabővítésre, és addig is ideadtátok a 

kultúrházat, mert nagy szükség volt rá ebben a tanévben is és a következőben is nagy szükség 

lesz rá. 89 gyermekkel fejezzük be az óvodát, jövőre várhatóan év végére 104 gyermek lesz.  

Szabó Károly polgármester: A létszám annyi amennyi, 100 fölé került, és júliusban 

elkezdődhet a bővítés kivitelezés és december 15-ig, be kellene fejezni, hivatalosan december 

31-re.  

Kovács Sándorné képviselő: Sajnálom, hogy nincs itt Erika, mert ő hozta fel a múltkori 

ülésen is, hogy a szülők megjegyzést tesznek, hogy nem kapnak kellő információt, hogy most 

itt elmondaná, hogy miről van szó.  

 

16.08-kor Spaller Erika képviselő megérkezett az ülésre.  

 

Kovács Sándorné képviselő: Említetted, hogy a szülők nem kapnak információt az 

óvodavezető részéről, kifejtenéd ezt bővebben? 

Spaller Erika képviselő: A faluban járva a szülők avval a problémával fordulnak hozzám, 

hogy mi fog történni az óvodával? Ennek egyik részre nem az óvodavezető hatáskörébe 

tartozik, a bővülésről te sem tudsz, de hogy a kultúrotthon maradhat-e, többen azt mondják, 

hogy az óvodavezető tájékoztatása nem kielégítő, nincsenek a szülők megnyugtatva. Kétséges 

számukra hogy a kultúrotthon maradhat-e 4. csoport, és lesz-e új csoport. Én azt éreztem, 

hogy nem eléggé vannak a szülők biztosítva arról, hogy a lehetőségekhez mérten a legjobban 

zajlik minden, ha a felvetésnek van alapja, akkor arra kérlek, hogy a szülőket mindig a lehető 

legjobban nyugtasd meg, ha nem így van, akkor köszönöm szépen.  

Némethiné Oláh Etelka óvodavezető: A 4. csoport indítása a képviselő-testület hatásköre, és 

a múlt ülésen volt ezzel kapcsolatban a megbeszélés. Hozzám 1 szülő jött érdeklődni, éppen a 

múlt ülés napjának délelőttjén, amikor még biztosat mondai nem tudtam, de megnyugtattam, 
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hogy sok gyerek iratkozott be, valószínűleg mehet a 4 csoport. Óvónőket és engem is 

többször kérdeznek, hogy mikor kezdődik az építkezés, de erre mi sem tudunk pontosan 

válaszolni, de a szülőt megnyugtattam, hogy szeptembertől ugyanúgy 4 csoport lesz, 

csoportonként 2 óvónővel. Kérdés volt az is hogy ki lesz az óvónő szeptembertől? 

Szeptembertől új munkaviszony kezdődik, még nem tudom ki fog jelentkezni rá, még a két 

jelenlegi óvónő sem adta be a pályázatát.  

Spaller Erika képviselő: Az önkormányzat részéről annyira nem lehet kérdés, ha a pályázati 

pénzt nem szeretnénk visszafizetni, hogy 4. csoportot indítunk e vagy nem, úgy tudom, hogy 

a pályázatnak ez feltétele. Ezt valamilyen módon meg kell oldani, hogy a célunkat el tudjuk 

érni.  

Lutter Tamás aljegyző: MÁK tájékoztatást kértünk a 4 csoportos óvoda működésével 

kapcsoltban. Korábban volt olyan hogy 10 éven keresztül fenn kell tartani a pályázatban 

vállalt bővítés, de a jelenlegi állásfoglalás szerint a vállalt csoportot legalább 1 évig, az 

épületet 10 évig működtetni kell. Hogyan tartanánk fenn 4 csoportot, ha oda csak 50 gyermek 

jár? Május végéig kellett dönteni intézmény átszervezésétől, ezért kértem a beszámolót az 

óvodai beíratásról, egységes volt a képviselő-testület álláspontja arról, hogy a 4 csoport 

továbbra is fenn lesz tartva, amíg a létszám ezt indokolja.  

Szabó Károly polgármester: Szép, átfogó anyagot kaptunk, a képviselők tudják, hogy így 

kell cselekednünk, az óvodai nevelés kötelező feladata az önkormányzatnak, hogy minden 

harkai óvódás gyermek be tudjon iratkozni, ezért is csak a harkai gyermeket vesszük fel.  

Vecsey Ottóné alpolgármester: Szeretném megköszönni a munkátokat, jó pihenést kívánok.  

Szabó Károly polgármester: Ha nincs több kérdés, vélemény, én is köszönöm az egész éves 

munkátokat. Kérem kézfeltartással jelezni, aki elfogadja a Kerekerdő Óvoda 2016-os 

tanévének munkájáról szóló beszámolót.  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal, e g y h a n g ú l a g  az alábbi 

határozatot hozza:  

 

81/2016(VI.13.) h a t á r o z a t :  

 

 Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kerekerdő Óvoda 2016. évi tanévének munkájáról 

szóló beszámolót elfogadja.  

 

Szabó Károly polgármester: Javasolom, hogy mivel ¾ 5-re érkeznek a karitászból, kihagyva 

a két karitász napirendet, folytassuk az ülést a 4. napirenddel. Kérem, aki elfogadja ezt, 

kézfeltartással szavazzon.  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal, e g y h a n g ú l a g  az alábbi 

határozatot hozza:  

 

82/2016(VI.13.) h a t á r o z a t :  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete a 

2. és 3. napirendi pontok előtt tárgyalja a 4. és 5. 

napirendi pontokat.  
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4. napirendi pont:  

Javaslat pályázat benyújtására önkormányzati étkeztetési fejlesztések támogatására.  

 

Szabó Károly polgármester: Van egy hazai forrásból minisztériumi pályázat, amelyben 

szerepel építés illetve eszközbeszerzés is illetve felújítás. Most viszonylag egyszerű a 

pályázhat, tervezővel már megnéztük a konyhát, felmérte, csempék, járólap nyílászárók, 

klíma, elszívóberendezés lenne az építési része, és a kazánrész funkciója megszűnik, amit a  

válaszfal kivételével hozzá tudjuk kapcsolni a konyhához, és még holnap jön a Bakó and Cool 

Kft. akik felmérik a helyzetet, hogy milyen gépeket javasol, és mire lenne szükség, árajánlatot 

adnának. Max 40 millió forintot lehet a pályázatban kérni, gyermekenként 800 eFt-ot. Ezek az 

igények 15-20 millióból meglennének.  

Kovács Sándorné képviselő: Mekkora önrész kell?  

Szabó Károly polgármester: 5%. 

Molnár Csabáné képviselő: A fejlesztés magánban foglalja a kiszolgáló helyiségeket is, 

miért nem gondolkodunk abban, hogy az iskolában is történjen felújítás, ahol 123 gyermeket 

etetnek egy 16 nm-es területen. Az a 123 általános iskolás is a miénk, nem szabad elfelejteni.  

 

A NAPIREND ALATT TÖBBEN BESZÉLTEK EGYSZERRE, TÖBB 

ALKALOMMAL.  

 

Szabó Károly polgármester: Nyilvánvalóan ide vesszük az iskola konyháját is, szükség 

lenne mosogatógépre is, de az iskolában területet bővíteni nem lehet.  

Holyevác László képviselő: Ha a fenntartó a KLIK akkor tudunk mi oda pályázni?  

Spaller Erika képviselő: Az lenne a jó ha a pályázatba beletartozhatna az iskola kiszolgáló 

helyiség fejlesztés is, a helyhiány a legnagyobb probléma, talán keresgélhetnénk azokat a 

pályázatokat is, ami egy olyan helyiség kialakítására vonatkozik, ami a  tornaóráknak helyet 

adhat, mert akkor az ebédlőhelyiséghez a többi helyiséget hozzá lehetne nyitni.  

Szabó Károly polgármester: Kicsi a meglévő tornaszoba is, kellene egy új, valahol közel az 

iskolához.  

Vecsey Ottóné alpolgármester: Ne térjünk el a lényegtől, a mosogatógép is létszükséglet az 

iskolai konyhán. Leltárban szerepelni fog.  

Lutter Tamás aljegyző: A pályázatban előnyt jelent a folyamatosan bővülő létszám, és a 

szociális étkeztetés nyújtása is.  

Szabó Károly polgármester: Ha nincs több kérdés, kérem, aki egyetért azzal, hogy nyújtunk 

be pályázatot az önkormányzati étkeztetési fejlesztésekre, ennek támogatására, kérem, 

kézfeltartással jelezze.  

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal, e g y h a n g ú l a g az alábbi 

határozatot hozza:  

 

83/2016(VI.13.) h a t á r o z a t :  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 

pályázatot nyújt be az önkormányzati étkeztetési 

fejlesztések támogatására, a pályázati kiírás c.) alcél 

megvalósítására.  

A pályázat teljes bekerülési költsége bruttó: 

21.802.263.- Ft, melyhez a szükséges 5% önrész, 

azaz 1.090.113.- Ft az önkormányzatnál 

rendelkezésre áll.  
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Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Károly polgármester 

 

 

5. napirendi pont:  

Javaslat közbeszerzési eljárást megindító felhívás elfogadására.  

 

Szabó Károly polgármester: Átadom a szót Lutter Tamás aljegyzőnek tájékoztassa a 

képviselőket.  

Lutter Tamás aljegyző: Az önkormányzat éves közbeszerzési tervét el kell fogadni, 1 

közbeszerzési eljárás megindítására a harkai Kerekedő Óvoda épületének bővítésére, kérem, 

fogadjuk el, ha nincs több kérdés.  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal, e g y h a n g ú l a g az alábbi 

határozatot hozza:  

 

84/2016(VI.13.) h a t á r o z a t :  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 

elfogadta a közbeszerzési tervet, 1 közbeszerzési 

eljárás megindítására a harkai Kerekerdő Óvoda 

épületének bővítésére, a melléklet szerint.   

  

 

Lutter Tamás aljegyző: A végleges anyag csak szerdára készült el, a határidőkön sokat 

gondolkodtunk, és hogy a pontozásnál mit részesítsünk előnyben. Szűkebb határidővel, a 

késedelmi kötbért magasabb pontszámmal illesztettük be, a vállalt kötbér késedelmes 

teljesítés esetén 100 eFt/nap. Ezzel is motiváljuk a rövidebb határidő teljesítésére a majdani 

vállalkozót. A többi a közbeszerzési törvény általi feltételek. A pályázat benyújtásakor elég 

igazolni a referenciát, a köztartozás mentességet, és azt hogy a szakágazati tevékenység 

ellenőrzésére megfelelő műszaki vezetővel rendelkezik. A kiválasztás után előírás az 

igazolások 5 munkanapon belül történő benyújtása.  

Szabó Károly polgármester: Igyekeztünk, hogy gyorsan menjen, de legyen megfelelő 

biztosíték is. Aki egyetért azzal, hogy a közbeszerzési eljárást megindító felhívást elfogadjuk, 

kérem, kézfeltartással szavazzon.   

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal – e g y h a n g ú l a g  az alábbi 

határozatot hozza:  

 

85/2016(VI.13.) h a t á r o z a t :  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 

közbeszerzési eljárást megindító felhívást tesz a 

harkai Kerekerdő Óvoda épületének bővítésére, a 

melléklet szerint.  

 

Lutter Tamás aljegyző: A közbeszerzési szabályzat tartalmazza közbeszerzési bíráló 

bizottság tagjainak összetételét, én, mint a jogi képviselő veszek részt, kötelező egy 
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pénzügyes, Vass Gáborné pénzügyi előadónk. Tagnak jó lenne megszavazni, hogy a 

közbeszerzési referensi végezettséggel rendelkező szakember Szabó Krisztián, aki az anyagot 

is összeállította. A műszaki ellenőrzést végző Kiss Józsefet javasolom, aki szakmailag át tudja 

nézni.  

Szabó Károly polgármester: A közbeszerzési bíráló bizottság tagjának: Szabó Krisztián 

közbeszerzőt, és műszakisunkat Kiss Józsefet javasoljuk. Aki elfogadja, kérem, kézfeltartással 

jelezze.  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal, e g y h a n g ú l a g  az alábbi 

határozatot hozza: 

 

86/2016(VI.13.)          h a t á  r o z a t :  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete a 

közbeszerzési bíráló bizottság tagjának Szabó 

Krisztián közbeszerzési referenst, és Kiss József 

műszaki ellenőrt elfogadja.  

 

2. napirendi pont:  

A harkai Karitász csoport kérelme. (Csatolva 2. sz. melléklet) 

 

Szabó Károly polgármester: Köszöntöm az ülésen Dobos Tibornét, akinek írásos kérelmét a 

képviselők előre megkapták. A beadványban minden benne van, 35 eFt-ot kérnek ehhez a 

kisprojekthez.  

Dobos Tiborné harkai Karitász: Hoztam egy bemutató anyagot, a Liszt Ferenc 

Kerékpártúránkhoz készített 300 db képet, melyet rendelkezésünkre bocsátott az alkotó 

művész. Két méretben készültek a képekről a másolatok. Minden kép tartalmaz egy ismertetőt 

is. Most 25 db-ot szeretnénk megvásárolni, és folyamatosan bővíteni a képek számát. A képek 

körbejárják az országot terveink szerint. Színdarabokat és zeneműveket is felajánlott.  

Szabó Károly polgármester: Mindenképpen fel kell karolni, hiszen Liszt Ferenc kötődik a 

falunkhoz is. A kerékpártúrán lesz egy kiállítás ezekből a képekből. 

Spaller Erika képviselő: Örülök a karitász ötletének, a művész is magyar származású, fontos 

visszajelzés ez, hogy a gyökereiben megerősítjük. Liszt Ferenc származását is megerősítjük 

ezzel. A kerékpártúrával kapcsolatban nagyon örülnék annak, ha külső segítséggel még több 

programpontja lehetne a túrának, anyagi hozzájárulásunkat annak tudatában is megadhatjuk, 

hogy minden évben az állam is támogatta a kerékpártúrát és ezt az összeget abból is 

kiszoríthatjuk.  

Molnár Csabáné képviselő: Csak akkor tudjuk elszámolni, ha az önkormányzat nevére szól 

a számla. 

Dobos Tiborné harkai Karitász: Én már kifizettem, de Ausztriából is csak eurós számlát 

tudnak adni.  

Szabó Károly polgármester: Ha a karitásznak adnánk támogatást?  

 

A NAPIREND TÁRGYALÁSA SORÁN TÖBBEN BESZÉLTEK EGYSZERRE.  

                                                                                                                                                                                                

Szabó György győri Egyházmegyei Karitász: Mi tudunk számlát adni. Kérjük, hogy a 

testület akkor a győri karitászt támogassa, arról tudunk, számlát tudjunk adni.  

Lutter Tamás aljegyző: Akkor viszont nem támogatást kell adni, hanem megbízni a győri 

karitászt, a képek másolatának előállítására.  
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Szabó Károly polgármester: Aki támogatja azt, hogy megbízzuk a győri egyházmegyei 

karitászt a képek másolatának előállítására.      

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal - e g y h a n g ú l a g  az alábbi 

határozatot hozza:  

 

87/2016(VI.13.) h a t á r o z a t :  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 

megbízást ad a győri Egyházmegyei Karitász részére 

a 25 db kép másolatának előállítását 35.000.-Ft 

értékben.  

 

3. napirendi pont:  

A győri Egyházmegyei Karitász kérelme. (Csatolva 3. sz. melléklet) 

 

Szabó Károly polgármester: Köszöntöm a győri Egyházmegyei Karitász igazgatóját Szabó 

Györgyöt és feleséget Szabó Györgyné Beát.  

Szabó György győri Egyházmegyei Karitász: Köszönöm a meghívást, ha kérdés van, 

szívesen válaszolok. A tulajdonjog meghagyásával olyan használati jogot szeretnénk, mellyel 

30-40 évre be tudnánk vonni tevékenységünkbe az említett területre, ahol minden harkai, 

vagy a környékbeli falvakban lakó megváltozott munkaképességű személyt tudunk 

foglalkoztatni. Gyógynövénytermesztés céljából.  

Kovács Sándorné képviselő: Kicsit bővebben szeretném, ha kifejteném, hogy mire 

gondolnak, milyen tevékenységet szeretnének a plébánia épületében? Konkrétan milyen 

tevékenység?  

Szabó György győri Egyházmegyei Karitász: Plébánia és a mellette levő területeken, annak 

a kertjében gyógynövénytermesztéstől annak feldolgozásáig, a csomagolásig, egész évben 

tervezzük a tevékenységet. Kieső időszakokban a környékbeli ipari cégekkel összeszerelő 

tevékenységben is segíteni tudunk. Jelentős kedvezményeket kapnak a megváltozott 

munkaképességűeket foglalkoztató cégek. A minimálbér felét ajánljuk fel jövedelemnek. A 

plébánia épülete és mellette hozzáépítés is lenne.  

Spaller Erika képviselő: Nekem Önhöz nem lenne kérdésem, a leírás egyértelmű. Melyik az 

a terület, amelyet érintene?  

Lutter Tamás aljegyző: A Horváth Lajosék felé vezető út mellett egy legelő, 3.800 nm. 

Ebből adtunk el, vagyis döntés volt róla hogy eladjuk 100 nm-t Gyurka Istvánnak, hogy a 

telekmérete meglegyen. A megosztás folyamatban van, a telekalakítást követően 3.700 nm-ről 

beszélünk. Sajnos kerítés van a területen, és a kiskertek is belógnak.  

Szabó Károly polgármester: Az önkormányzat nem használta a területet, 30-50 évre lehet 

bérbe adni a karitásznak.  

Spaller Erika képviselő: Örülök az ötletnek, nagy dolog tudna megvalósulni a faluban, és 

remélem,  hogy a harkai katolikus képviselő-testület is így gondolja, támogatja az ötletet. A 

terület megmaradna az önkormányzat tulajdonába, nem üresen állnia, hanem hasznosan 

létezhetne tovább, és gondját viseli valaki. Olyan embereket tud alkalmazni a karitász-

csoport, illetve az egyház, akik talán máshol nem kapnának munkát, és olyan dolgokkal 

foglalkoznak melyek valójában hagyományőrzés, és régi, nem műanyag gyógyír, gyógyszerek 

termelése lenne. Én támogatom, nem félek a 30-40-50 évtől, remélem minden rendben fog 

zajlani.  

 

HOLYEVÁC LÁSZLÓ 17.15 PERCKOR ELHAGYTA AZ ÜLÉST.   
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Vecsey Ottóné alpolgármester: Maximálisan támogatom, de kerüljön bele, hogy csak ebben 

a formában, és 5 év múlva nem gyógynövényt termesztenek ott, akkor nem javasolom.  

Lutter Tamás aljegyző: Megállapodást nem fogadott el az önkormányzat.  

 

A NAPIREND SORÁN TÖBBEN BESZÉLTEK EGYSZERRE.  

 

Molnár Csabáné képviselő: Ez egy szép és nemes cél, én a gazdasági oldalát is nézem, de a 

következő testületet nem köthetünk le ennyi időre, a 20 éves intervallummal van gondom, 

legyen az rövidebb, és 5 év múlva, ha eldől, hogy jól működik, akkor hosszabbíthatunk. 

Spaller Erika képviselő: A szerződéseket mindenképpen fel lehet bontani, ha az abban 

foglaltak nem teljesülnek. Kicsit csodálom, hogy szkeptikus a testület, de azt kérem, hogy ne 

csak az egyházzal kapcsolatban, hanem más ügyekben, ahol olyan jellegű hibák történnek, 

amit már nem lehet visszacsinálni, akkor is legyenek szkeptikusak.  

Lutter Tamás aljegyző: Mindkét fél számára megfelelő biztosítékokkal rendelkezzen, a 

szerződést csak úgy lehet megkötni. Írásban kell a feltételeket meghatározni, a használati 

bejegyzés milyen módon tud megtörténni, annak utána kell nézni.  

Szabó György győri Egyházmegyei Karitász: Mai ülésen egy elvi hozzájárulást szeretnék 

kérni.     

Szabó Károly polgármester: Ez egy TOP-os pályázat keretében fog megvalósulni. Én úgy 

gondolom, hogy mindenképpen hozunk határozatot, és javasolom, hogy a megállapodás előtt 

visszatérnénk arra, hogy egy bérbeadási időt megjelölünk 20-30-40 év. A megállapodás 

tervezet elkészülésekor vissza tudunk térni a konkrétumokra. Ha nincs több kérdés, javaslat 

akkor határozatlanra tesszük.  

Lutter Tamás aljegyző: Nem, igazából a döntés arról lesz, hogy az önkormányzat hozzájárul 

az ingyenes használatba adáshoz a győri Egyházmegyei Karitásznak, mely részletes 

feltételiről külön megállapodás szól, amit a győri Egyházmegyei Karitász jogásza készít el.  

Szabó Károly polgármester: Kérem, kézfeltartással szavazzon, aki egyetért azzal, hogy a 

harkai 477 hrsz.-ú, önkormányzati tulajdonban levő 3884 m2 belterületi ingatlant ingyenes 

használatba adja gyógynövénytermesztés céljából, a győri Egyházmegyei Karitásznak, a 

részletekről a megállapodásban egyezik meg a két fél.  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal, e g y h a n g ú l a g az alábbi 

határozatot hozza:  

 

88/2016(VI.13.) h a t á r o z a t :  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete a 

harkai 477 hrsz.-ú önkormányzati tulajdonban levő 

3884 m2 belterületi ingatlant ingyenes használatba 

adja gyógynövénytermesztés céljából, a győri 

Egyházmegyei Karitásznak, és a részletekről a 

megállapodásban egyezik meg a két fél.  

 

6. napirendi pont:  

Közbeszerzési eljárásra meghívandó vállalkozások kiválasztása.  

 

Szabó Károly polgármester: A 4 vállalkozó adatait a képviselők előre megkapták.  
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Lutter Tamás aljegyző: Előlegben kifizetünk 5%-ot az elején, 50%-os készültségnél fizetjük 

a maradék 45%-ot a beruházás befejezéséhez a fennmaradó 50%-ot. Valószínű hogy a döntést 

rendkívüli ülésen kell meghozni  

Szabó Károly polgármester: Ha elfogadják, hogy a következő 4 kftnek és vállalkozónak 

küldenénk meg az ajánlatot: Cseh92 Kft. (9371 Vitnyéd, Szent Antal u. 16.), Tetőpont Plusz 

Kft. (9371 Vitnyéd, Pavilon sor 6.) Betonépfor Kft. (9444 Fertőszentmiklós, Fertődi u.) 

Dezamits Kft. (9330 Kapuvár, Alsómező u. 10.)  Kérem, kézfeltartással szavazzon. 15 napjuk 

lesz rá, hogy pályázzanak, kiválasztás után 5 nap a szükséges igazolások bemutatására, majd 

következhet a szerződéskötés, legkorábban július közepe, második fele, amikor kezdődhet a 

kivitelezés.  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal, e g y h a n g ú l a g  az alábbi 

határozatot  hozza:  

 

89/2016(VI.13.) h a t á r o z a t :  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete az 

alábbi vállalkozásokat hívja meg közbeszerzési 

eljárásra.  

Cseh92 Kft. (9371 Vitnyéd, Szent Antal u. 16.), 

Tetőpont Plusz Kft. (9371 Vitnyéd, Pavilon sor 6.) 

Betonépfor Kft. (9444 Fertőszentmiklós, Fertődi u.) 

Dezamits Kft. (9330 Kapuvár, Alsómező u. 10.)   

 

 

7. napirendi pont:  

Tájékoztató a XXVII. Harkai Napokról. 

 

Szabó Károly polgármester: Kérem Somos Kálmánt és Spaller Erikát, hogy tájékoztassanak 

bennünket. 200 m2-es sátor fog elférni, a színpad nem a dombon lesz, hanem a sátorban. 

Petőfi Színház Műsora és a Fertőszentmiklósi Férfi Dalárda is műsort ad.  

Somos Kálmán képviselő: A programok megvannak, esetleg időpont eltolódás lehetséges, a 

gyermekprogramokat és a főzőversenyt Erika vállalta, amit köszönök neki. A főzőversenyre 

jelentkezett csapatok nagy része az új lakóparkokból jön. Rendezvény költsége 750.000.-Ft.  

Spaller Erika képviselő: A főzőversenyre 6 csapat jelentkezett, és minden jelentkezést 

elfogadunk határidőn túl is. Zsűrit kell felkérnünk, egy szakmait egy lakosság részéről, a többi 

a programokon résztvevők voltak. Javaslatot szívesen veszünk. Ajándékot megoldjuk, 

pavilonokat jó lenne beszerezni, kölcsönkérni a termelői piachoz, és a főzőversenyhez is. A 

gyermekprogram: ugráló-vár, lovagoltatás, arcfestés, egyház részéről Pelle Ági és Mogyorósi 

Rita kézműves foglalkozást tart. A SE kérése hogy egy plusz sártorban az EB közvetítések 

kivetítőn működnének, tervezzük egy minimális kiállítást a harkai és magyar foci történetéről, 

csocsóasztal is felállításra kerül.  

Szabó Károly polgármester: Estére csináltatunk 150 főre gulyást. Kérem, szavazzunk a 

falunapi költségekről, javasolom 850 eFt megszavazását. Aki egyetért ezzel, kérem, 

kézfeltartással jelezze.  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal, e g y h a n g ú l a g  az alábbi 

határozatot hozza:  
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90/2016(VI.13.) h a t á r o z a t :  

 

Harka község Önkormányzat Képviselő-testülete a 

falunapi költségekre 850 eFt-ot szavazott meg.  

 

8.napirendi pont:  

Egyéb ügyek. 

 

Vecsey Ottóné alpolgármester: Paronáma Lakópark igazgatója keresett, pénteken jönnek 4 

útkereszteződésben nem csak föld lesz az árok, a terület áthelyezésének lepapírozása nem 

tudom, mikor zajlik le, sok a kisgyermek fontos lenne a járda mielőbbi kialakítása. A gaz 

embermagasságú a szélső telken, de az tiszta építési törmelék.  

Molnár Csabáné képviselő: Az Alpesi utcában kiegészítő tábla mikor lesz kész? A 

szeméthordó autók ismét bejönnek a faluba, nem kell ez nekünk kérem, hogy jelezzük a 

STKH felé, hogy Sopron felé menjenek.  

Szabó Károly polgármester: Amikor megérkezik a megrendelt 4 db tábla, még két db 5 

tonnásat is.  

Spaller Erika képviselő: Egyetértek a szemétszállítás elterelésével, sokkal jobban kellene 

lobbizni, az M85-ös elkészítéséért, kivették a pályázatból is.  

Szabó Károly polgármester: A Kőszegi úti önkormányzati   képviselő is egyetért ezzel az 

üggyel. Rendszám és időpont közlése után jelzéssel élünk a STKH vezetősége felé.  

Kovács Sándorné képviselő: Alpesi-Ibolya utca jobb oldalán felesleges a tábla. Arra is ki 

kell találni valamit, hogy a kereszteződésbe ne álljanak ki. Másik, az Vadrózsa énekkar 

évfordulója.  

Szabó Károly polgármester: Így van, 25 éves évfordulója lesz a Vadrózsa énekkarnak, 

június 10-én lesz az ünnepi koncertje a katolikus templomban.  25 éve van ez a közösség, 

valamiféleképpen jutalmazni kellene a harkai kultúráért végzett tevékenységüket.  

Holyevác László képviselő: Nem kaphat az kórus díszpolgári címet?  

 

A NAPIREND SORÁN TÖBBEN BESZÉLTEK EGYSZERRE.  

 

Szabó Károly polgármester: Emőke néni kapott már mikor nyugdíjba ment díjat. 

Vecsey Ottóné alpolgármester: Külön Emőke néninek, és külön a kórusnak is lehetne?  

Lutter Tamás aljegyző: A díjak adományázásáról szóló rendelet szerint lehet.   

Vecsey Ottóné alpolgármester: Úgyis lesz rendkívüli ülés, akkor tudunk dönteni.  

 

Lutter Tamás aljegyző: Előző ülésen tájékoztattuk a képviselő-testületet hogy Spaller Erika 

képviselő törölve lett a köztartozásmentes adózók nyilvántartásából. Rendelkezésre álló 

határidőn belül ezt orvosolnia kellett, június 8-án kért adóigazolást a NAV-tól, és elküldte a 

regisztrációt, erről nyugtát várjuk vissza, hogy visszakerült a nyilvántartásba.  

 

Spaller Erika képviselő: Rendezési terv hogy áll? 

Lutter Tamás aljegyző: 21 érintett szakhatóságnak, hivatalnak, önkormányzatnak május 

végén elküldtük a rendezési tervet, meg kell várni, hogy 15 napon belül válaszoljanak, 80%-

ban visszaküldték, észrevételt nem tartalmaznak, kifogást nem emelnek.  

Spaller Erika képviselő: Szeptemberben szó volt arról, hogy felkérünk egy 

forgalomirányítással foglalkozó szakértőt, mi a helyzet azzal, lemondtuk a felkérést?  

Szabó Károly polgármester: Tulajdonképpen ők mondták le, a rendezési tervben kell 

szerepeltetni a dolgokat, ha egyirányú utcát csinálunk azt is nekünk kell eldönteni. Attól 
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függetlenül fel lehet kérni újra, 4-500 eFt-ért megmondják, hogy merre menjünk. A 

Regioplannál,  Réder László készíti a rendezési tervet, kérni lehet, hogy ő csináljon egy ilyen 

tervet.  

Spaller Erika képviselő: A SE részéről tájékoztatnám a testületet, vége van az idénynek, 16-

ből 11. lettek, minden hétvégén ugrott egy-egy helyezést előre. A csapat készült a szurkolók 

megvendégelésével, ugráló-vár a gyermekeknek, remélem nem lesz negatív visszhangja. 

Tervbe van véve, hogy folytatják, amit elkezdtek, és második csapatot is indítanának. Ez 

leginkább az anyagiak vonzata. Ha sikerül letisztázni a múltbeli elszámolásokat, akkor 

szeretnénk pályázni az önkormányzathoz anyagi támogatásért.  

Kovács Sándorné képviselő: Belépőt szedtek? 

Spaller Erika képviselő: Most hétvégi meccsen nyugtával belépőt szedtek, az előtt 

adományokat kaptak, most komoly bevételek voltak, közel 200 eFt. Támogatások is voltak a 

SE részére.  

 

 

Kováts Sándorné képviselő: A múlt héten történteknek (ÖTE) lesz folytatása? 

Figyelmeztetés, retorzió kell.  

Szabó Károly polgármestere: Mindenképpen, az okozott kárt megtérítik, társadalmi munkát 

is végeznek büntetésből.  

Szabó Károly polgármester az ülést bezárja 19.04 órakor.  

 

 

 

Kmf.  

 

 

   Szabó Károly       Lutter Tamás 

            polgármester          aljegyző  

 

 

 

     Holyevác László 

         képviselő 

      

 


